
1 
 

Nr AO.0002.00008.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXVIII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 20 czerwca 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:00, a zakończono o godz. 16:05 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński z uwagi na problemy 

techniczne ogłosił przerwę w obradach o godz. 12.06. 

Po wznowieniu obrad o 12.16 radni ponownie zostali poproszeni o sprawdzenie quorum.            

12 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, iż w sesji 

bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania prawomocnych 

decyzji.  

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński na podstawie wniosku 

złożonego przez burmistrza wniósł o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Zaproponował, aby powyższy projekt uchwały wprowadzić w pkt 7 pod literą e. 
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Następnie, poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z dodaniem projektu uchwały                 

w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w pkt 7 pod literą 

e. 

 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z proponowaną zmianą: 

ZA: 12 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  M. Trzewiczyński,                   

J. Tylman,) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji. 

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.    

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

terenów położonych na obszarze gminy Kleczew – część „A”; 

b) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Kleczew; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030; 

e) w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników; 

f) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kleczew: 

▪ debata nad raportem; 

▪ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Kleczew wotum zaufania; 

g) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 r.: 

▪ przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy 

Kleczew, sprawozdania rocznego z wykonania planów finansowych 

jednostek wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kleczew oraz 

sprawozdania finansowego; 

▪ odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleczewie uchwały 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  

28 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 



3 
 

Burmistrza Gminy i Miasta sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Kleczew za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego; 

▪ dyskusja nad sprawozdaniem finansowym oraz sprawozdaniem                         

z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 rok; 

▪ głosowanie; 

h) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew                

za 2022 r.: 

▪ odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kleczewie opinii w sprawie wykonania budżetu Gminy Kleczew  

za  2022 r. z dnia 25 maja 2023 r.; 

▪ odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleczewie uchwały  

nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 25 maja  

2023 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy  

i Miasta Kleczew z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 rok; 

▪ odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleczewie uchwały 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kleczewie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy  

i Miasta Kleczew z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok; 

▪ głosowanie.  

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z  LXXVI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokół z  LXXVI 

sesji był do wglądu w biurze rady oraz został wysłany radnym na skrzynki mailowe w celu 

zapoznania, w związku z powyższym zaproponował przeprowadzenie głosowania w sprawie 

jego przyjęcia. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXVI sesji: 

ZA: 12 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  M. Trzewiczyński,                   

J. Tylman,) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 23 maja 2023 r. do 12 czerwca 2023 r. przedstawił 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

W tym miejscu rozpoczęła się dyskusja.  
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Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak w nawiązaniu do budowy biokompostowni odpadów 

zapytał gdzie, przez kogo i na jakich warunkach będzie budowana? 

Odpowiedzi na powyższe pytania udzielił prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej                           

i Mieszkaniowej w Kleczewie Janusz Berthold. Wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy zakład 

wykonuje odzysk odpadów biodegradowalnych w formie instalacji pryzmowej w zakresie 

12.000 ton. Nowe przedsięwzięcie w formie kompostowni reaktorowej pozwoli na odzysk 

25.000 ton. Zamysł jest taki, żeby z odpadu zielonego nie produkować kolejnego odpadu             

o innym kodzie, ale kompost w postaci nawozów nadający się do zastosowania w rolnictwie 

czy ogrodnictwie. Jeżeli chodzi o lokalizację inwestycji to powstanie w tym samym miejscu, 

gdzie obecnie usytuowane jest składowisko i linie sortownicze.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy odzyskany kompost będzie sprzedawany, 

a jeżeli tak, to jakich mniej więcej zysków można się spodziewać z tej sprzedaży? 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kleczewie Janusz Berthold 

odpowiedział, że są takie plany, aby sprzedawać odzyskany nawóz naturalny. Jeżeli natomiast 

chodzi o zyski to można o nich mówić w momencie, kiedy przedsięwzięcie zostanie 

uruchomione.  

Radny Jacek Tylman zapytał, czy biodegradowalna kompostownia będzie działała w naturalny 

sposób, czy będzie wspomagana bio bakteriami? 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kleczewie Janusz Berthold 

odpowiedział, że proces technologiczny nie jest skomplikowany. Składa się głównie                      

z przygotowania wsadu, jego homogenizowaniu i załadowaniu do boksów, w którym odbywają 

się kontrolowane procesy. Na tą chwilę nie ma planów wspomagania się dodatkowymi 

bakteriami.  

Wiceprzewodniczący Marian Kapela w nawiązaniu do remontu świetlicy wiejskiej                        

w Budzisławiu Kościelnym zapytał, jaką kwotę przeznaczono na ten remont? Następnie dodał, 

że remiza OSP w Złotkowie również wymaga remontu.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że prace remontowe 

w świetlicy wiejskiej w Budzisławiu Kościelnym zostały zakończone. Polegały na 

wyremontowaniu łazienek i pomalowaniu głównego pomieszczenia. Jeżeli chodzi o inne 

świetlice wiejskie na terenie gminy, to są one remontowane i modernizowane, jednak nie 

stanowią priorytetu do wykonania.  

Na powyższym dyskusję zakończono. 

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Marian Kapela ponowił wniosek w sprawie 

zamontowania bariery ochronnej przy głębokim rowie w miejscowości Złotków. 
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Więcej wniosków i pytań nie zgłoszono. 

Ad 7a)  Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów 

położonych na obszarze gminy Kleczew – część „A”. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik 

do protokołu. Komisja Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. Kierownik referatu IGN Marta Sobczak wyjaśniła, 

że w pierwszej kolejności rada winna rozstrzygnąć uwagi, które nie zostały uwzględnione przez 

burmistrza gminy, a które zostały złożone na etapie wyłożenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego do publicznego wglądu. 

 

W tym miejscu, Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zgłosił problemy techniczne związane 

z rozpakowaniem plików graficznych i mapowych, stanowiącymi załącznik do  

przedstawianego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie, po kolei 13 

uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych na obszarze gminy 

Kleczew-część „A”, pytając: kto z radnych jest za nieuwzględnieniem poszczególnych uwag:  

1) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 1: 

ZA: 12  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

2) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 2: 

ZA: 12  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 
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3) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 3: 

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

4) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 4:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona.  

5) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 5:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

6) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 6:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 
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7) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 7:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

8) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 8:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

9) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 9:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

10) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 10:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 
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11) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 11:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

12) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 12:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

13) Wyniki głosowania w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „A”- uwaga nr 13:  

ZA: 11  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (D. Michalak) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Uwaga została nieuwzględniona. 

Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kleczew – część „A” bez odczytywania, 

zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/583/2023 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych na obszarze gminy 

Kleczew – część „A”: 

ZA: 12  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman) 
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PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Ad 7b) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.  

 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/584/2023 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kleczew: 

ZA: 12  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Ad 7c) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu.  Ponadto, na wniosek burmistrza, wniosła o wprowadzenie 

autopoprawek w następującym zakresie: konserwacja archiwum i ksiąg stanu cywilnego na 

kwotę 26.000,00 zł, pomoc państwa w wychowaniu dzieci 500+ w kwocie 37.983,00 zł, 

przesunięcia między paragrafami kwoty 42.000,00 zł na wniosek referatu GKO na naprawy         

i zakup paliwa do ciągników, kosiarek, kos spalinowych, przesunięcia między paragrafami 

kwoty 1.000,00 zł w zakresie funkcjonowania urzędu oraz wniosek Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Kleczewie na szycie zasłon do  studia nagrań (1.500,00 zł) i wynajem 

Orkiestry Dętej KWB Konin na gminne dożynki.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania wraz z proponowanymi 

autopoprawkami: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/585/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.: 

ZA: 12  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman) 
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PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Ad 7d)  Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 

2023-2030. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, wprowadzono dwa 

nowe przedsięwzięcia do realizacji na lata 2023-2024. Pierwsze zadanie dotyczy dostawy oleju 

opałowego do kotłowni olejowej w świetlicy z tereny Gminy Kleczew na szacowaną wartość 

150.000,00 zł, a drugie zadanie dotyczy sprawowania nadzoru nad pracą kotłowni gazowych      

i olejowych w budynkach stanowiących własność Gminy Kleczew. Szacowana wartość zadania  

to 52.000,00 zł.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją podaną w projekcie: 

 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/586/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 12  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Ad 7e) Sekretarz Gminy Kleczew Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją podaną w projekcie: 

 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/587/2023 w sprawie powołania Zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników: 

ZA: 12  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 3 (W. Krzywdziński, M. Łuczak, D. Woźniak) 

Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński ogłosił 

przerwę w obradach o godz. 13.16, obrady zostały wznowione o godz. 13.24. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński , z uwagi na przybycie na 

obrady o godz. 13.21 radnej Dominiki Woźniak poprosił o ponowne sprawdzenie quorum.        

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych.  

Nieobecni radni: Wojciech Krzywdziński, Marek Łuczak.  

Ad 7f) W tym punkcie, burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski przedstawił   

prezentację, na podstawie której podsumował 2022 rok.  

Następnie, przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński otworzył 

debatę nad raportem.     

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak podkreślił, że raport, który został 

przygotowany jest bardzo przejrzysty i obszerny.  Następnie, zapytał czy przygotowywała go 

firma zewnętrzna czy któryś z pracowników urzędu gminy?   

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że raport o stanie 

gminy przygotowała sekretarz gminy Marta Sobczak. Następnie, podziękował każdemu 

kierownikowi jednostki, za przekazywany wkład do przygotowania tego raportu, informując, 

że sekretarz gminy była osobą, która wszystkie te informacje edytowała, a później w ostatecznej 

wersji przekazała do publikacji.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak, cyt.: Chciałem właśnie podkreślić to 

co Pan już powiedział, że dobrze się czytało ten raport. Także wreszcie był taki, który faktycznie 

pokazywał, co w gminie się dzieje i jak to wszystko wygląda. A że jakieś błędy się tam zdarzają, 

to jest normalne.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak, cyt.: Kolejna sprawa dotyczy ulicy na 

osiedlu Kwiatowym w Kleczewie. Jest to kawał osiedla, w większości już zabudowany                      

i zamieszkiwany. Mieszkańcy co prawda  mają destrukt albo mączkę ceglaną, ale już zaczynają 

się dopytywać, kiedy zrobiona  zostanie ulica i chodnik. Dobrze byłoby mieć przygotowany 

chociaż projekt. Gdyby się pojawiły jakieś fajne środki to można byłoby pomyśleć o tym, żeby 

tam ruszyć z inwestycją. 

Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski odpowiedział, że projekt na ten teren jest już 

przygotowany. Zaznaczył, że będzie to jednak potężne wyzwanie ze względu na dużą ilość ulic 

na tym osiedlu.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, kto obsługuje sieć komputerową                             

i serwerownię w urzędzie? Czy został zatrudniony informatyk?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że urząd obsługuje 

firma zewnętrzna. Informatycy poza pracą zdalną pojawiają się regularnie w urzędzie, dlatego 

też wszystkie problemy są na bieżąco usuwane.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak w nawiązaniu do budowy placu zabaw przy ulicy          

11 Listopada w Kleczewie zapytał, kiedy w całości zostanie on wybudowany? Czy prace nad 

jego budową będą dzielone na etapy? 
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Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew odpowiedział, że zagospodarowane zostało 19,8% działki, 

na której znajduje się plac zabaw. Kolejne etapy będą uzależnione od możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych. W tej chwili otwarty został nabór w ramach PFRON-u. Planuje się 

rozbudować ten plac o kolejny moduł. Będzie to ta część placu, na której będą mogły również 

bawić się dzieci z niepełnosprawnościami.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak w nawiązaniu do działalności M-GOK w Kleczewie 

zapytał o funkcjonowanie grupy mażoretek, gminnej orkiestry dętej i „Kapeli Podwórkowej 

pod Rydlem”? 

Dyrektor M-GOK w Kleczewie Magdalena Siupa odpowiedziała,  że na chwilę obecną nie ma 

gminnej orkiestry, ale trwają prace nad jej odbudową. Od września w szkołach ruszy kampania 

zachęcająca dzieci i młodzież do wstąpienia w jej szeregi. Jeżeli natomiast chodzi o grupę 

mażoretek to prężnie działa, prezentując swoje wystąpienia na różnych uroczystościach 

gminnych. 

Radny Jacek Tylman, cyt.: Przeczytałem raport o stanie Gminy. Wysłuchałem sobie prezentacji 

Pana burmistrza i z ubolewaniem muszę stwierdzić, że żaden z wniosków mieszkańców sołectwa 

Jabłonka, Przytuki czy Janowo, nie został tutaj wymieniony, ani czy były jakiekolwiek kroki 

podjęte np. w Jabłonce na temat przejścia dla pieszych przez drogę wojewódzką 263,                       

w Przytukach tak samo. Kawałeczek dalej, w miejscowości Izdebno, gmina troszeczkę 

biedniejsza od nas, piękne chodniki z jednej i z drugiej strony robi. No troszeczkę nie są 

traktowani mieszkańcy, z tego co widzę, jednakowo. A jeżeli chodzi o place zabaw                            

w miejscowości Józefowo, nie ma ani jednego elementu, który zostałby zabrany do naprawy. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Pozwolę się odnieść do 

nieprawdziwych zarzutów stawianych przez Pana radnego. Ja rozumiem, że one wynikają              

z braku wiedzy, ale gdyby troszeczkę chociaż Pan dopytał co się w urzędzie dzieje, to pewnie 

by Pan tą wiedzę posiadał.  Jeżeli chodzi o wniosek dotyczący przejścia dla pieszych czy budowy 

chodnika, osobiście poznałem się z Panem Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich                    

w Poznaniu, który wskazał co powinniśmy zrobić, aby to zadanie zostało zrealizowane, po czym 

pojechałem, poznałem się z Panem Dyrektorem w Koninie.  Pan radny głosował  m.in. za tym, 

żeby przeznaczyć środki na przygotowanie mapy ewidencyjnej. My taką mapę ze swoich 

środków przygotowaliśmy, przekazaliśmy do Zarządu Dróg Wojewódzkich i zawnioskowaliśmy 

o budowę już nie tylko chodnika, ale również modernizację całej ulicy. Podejmujemy działania 

w tym zakresie, żeby ta droga była wyremontowana. Odrobinkę więcej zainteresowania Panie 

radny, mniej uszczypliwości i na pewno informacje będą bardziej przyswajalne. Natomiast 

jeżeli chodzi o te wnioski, które złożyli mieszkańcy. Mam wnioski z zebrań sołeckich i widzę 

szereg wniosków sołectwa Jabłonka, od pozycji 18 do pozycji 30. Duża część z tych wniosków 

została już zrealizowana. Więc jeżeli Pan takie ciężkie zarzuty stawia, że nic nie zostało 

zrobione, to radziłbym na przyszłość lepiej zweryfikować, czy dane, które Pan przekazuje są 

prawdziwe. 

Radny Jacek Tyman, cyt.: Panie burmistrzu, z całym szacunkiem, to nie są uwagi uszczypliwe, 

zależy jak kto do tego podchodzi. 

Na powyższym zakończono. 
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Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał treść uchwały          

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew wotum zaufania, następnie poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/588/2023 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Kleczew wotum zaufania: 

ZA: 6  (A. Chorbiński, H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 7 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński,    

J. Tylman, D. Woźniak) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, M. Łuczak) 

Po przeprowadzonym głosowaniu, burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski 

poprosił radnych o uzasadnienie swoich decyzji.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak, cyt.:Jestem upoważniony, żeby przedstawić Panu 

burmistrzowi oświadczenie Klubu Radnych Samorządni 2018. Klub Radnych Samorządni 2018 

postanowił nie udzielić wotum zaufania burmistrzowi Mariuszowi Musiałowskiemu za rok 

2022, wyrażając tym samym dezaprobatę do jego polityki prowadzonych działań. Nie możemy 

dać wotum zaufania osobie, która na sali sesyjnej łamiąc przepisy obowiązującego prawa, 

nawoływała do naszego odwołania w referendum i pozbawienia nas tym samym mandatu 

radnego, który otrzymaliśmy z woli wyborców. Postawa burmistrza, który podczas kolejnej sesji 

absolutoryjnej w roku 2022 zasugerował, że mandat, którym został wtedy ukarany był jego 

najlepszą inwestycją i warto było to zrobić, jest co najmniej niemoralne, a szczególnie dla osoby 

zajmującej publiczne stanowisko. Kampania krytyki, którą burmistrz prowadzi od samego 

początku wobec radnych, m.in. w mediach społecznościowych, często krytykujących ich                

z imienia i nazwiska, tylko dlatego, że wyrazili własne zdanie lub przekazali opinie 

mieszkańców, jest nieakceptowalna. Trudno w takich okolicznościach o atmosferę wzajemnego 

zaufania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Jak rozumiem, Pan 

burmistrz chce się odnieść, tak?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Bardzo serdecznie dziękuję. 

Mam pytanie do Szanownych Samorządnych 2018. W którym roku było referendum? 

Przypomnijcie mi proszę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: W 2021.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: A my za który rok absolutorium 

i wotum zaufania rozpatrujemy?  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Ale to nie ma 

znaczenia Panie burmistrzu. W 2021 podjął Pan decyzję, żeby nas odwołać i my to pamiętamy, 

nawet do roku 2023.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Przepraszam nie powinienem 

parsknąć śmiechem. Natomiast faktycznie poziom rozmowy merytorycznej… Drodzy Państwo 

przepraszam, już staram się wracać do powagi, bo sytuacja faktycznie jest strasznie poważna. 
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Nie udzielono mi wotum zaufania, straszna rzecz się wydarzyła drodzy Państwo. Czwarty raz, 

czy trzeci? Wierzę jednak, że takie harce po raz ostatni. To jest ostatnia sesja absolutoryjna      

w takim składzie. Przed nami za moment wybory samorządowe. Niezależnie od tego co się ze 

mną zadzieje, jaką podejmą mieszkańcy decyzję co do burmistrza, ja wam już dzisiaj obiecuję, 

że będę aktywnym uczestnikiem tej kampanii. Drodzy Państwo, to są harce, co wy tutaj 

wyprawiacie. Brak merytoryki, oceniacie moje działanie za rok 2021. Szkoda, że pousuwaliście 

większość swoich wpisów z konta facebook-owego Samorządni 2018. Szkoda, że te komentarze 

stamtąd poznikały, bo gdybyście sobie troszeczkę poczytali, to byście widzieli wyraz również 

tego, co mieszkańcy sądzą o tego typu praktykach. Chciałbym się odnieść do moich słów                

z zeszłego roku, po referendum, bo mimo tego, że wy wciąż potraficie być złośliwi, poziom tych 

uszczypliwości, złośliwości, diametralnie się zmienił. Mi się po prostu pracuje wygodniej, 

łatwiej. Pomimo, że to was tak zabolało i że się z tym nie zgadzacie, to ja nadal uważam, że to 

referendum było fantastyczną inicjatywą. Na początku może popełniłem błąd, bo go nie 

popierałem, byłem przeciwny, bo uważałem, że szkoda pieniędzy. Natomiast później, kiedy 

widzę jak otrzeźwieliście po tym referendum, jak wyglądają sesje, stwierdzam, że to była 

fantastyczna inicjatywa. Grupie referendalnej bardzo dziękuję za to, że się zdecydowali, aby ją 

przeprowadzić. Jako radni jesteście osobami publicznymi. Jeżeli robicie coś źle, jeżeli coś 

robicie w sposób, który można robić lepiej, inaczej i mam, jako obywatel możliwość 

wypowiedzenia się, to to czynię. Uważam, że jesteście na niewłaściwej drodze, ale w mojej 

ocenie już niedługo ją poznacie, na wiosnę przyszłego roku. Wierzę, że mieszkańcy wam pokażą 

co sądzą o waszej polityce. Więc, jeżeli uważam, że coś robicie źle to mam prawo to krytykować, 

mam prawo się do tego odnieść. Można pewne rzeczy przemilczeć co się dzieje w polityce 

centralnej i godzić się z tym, albo można być aktywnym uczestnikiem. Jestem z wykształcenia 

politologiem, więc uczono mnie na Uniwersytecie, żeby być aktywnym, żeby zabierać głos, żeby 

bronić wartości, w które się wierzy. Drodzy Państwo, wy mnie oceniacie za to, że się później 

zaangażowałem w proces tego referendum, kiedy już pieniądze były wydane, kiedy grupa 

inicjatywna, pomimo mojego sprzeciwu, zebrała podpisy, kiedy referendum się odbyło, że 

poparłem tą inicjatywę. Drodzy Państwo, zachęcam, zróbcie referendum w sprawie odwołania 

burmistrza i ja też nie powiem, tak jak wy, przepraszam, tchórzliwie, nie idźcie, zostańcie             

w domach. Słuchajcie, referendum po to wymyślili, żeby obywatele mogli się wypowiedzieć.      

W najbliższym czasie  będziemy mieć okazję wypowiedzieć się w referendum ogólnopolskim 

dotyczącym uchodźców. I co? Też zachęcacie, nie idźcie, nie wypowiadajmy się? Nie, bo to już 

nie o wasze stołki chodzi! Jak dotyczy nas, to mieszkańcy nie idźcie, żebyśmy przypadkiem nie 

zakończyli kadencji przed czasem. Raz jeszcze to podkreślę, że każdy ma prawo wyrażać swoją 

opinię, jeżeli coś się nie podoba. Jeżeli poziom pracy rady jest niski, to ja mam obowiązek 

mówić o tym mieszkańcom. Uważam, że coś tu jest nie tak. Panie Przewodniczący, skoro Pan 

dzisiaj jest sprawozdawcą, to taki tylko przykładzik, nie to, żeby w Pana celował. Ale drodzy 

Państwo, przychodzi taki radny na sesję, nieprzygotowany, nie przejrzał załączników, nie 

przejrzał załączników mapowych, zadaje pytanie zupełnie niezorientowany, później głosuje 12 

razy wstrzymując się od głosu, bo tak na prawdę nie wie nad czym głosuje, a przy głosowaniu 

nad uchwałą jest już „za”, a bo wszyscy zagłosowali „za”, to ja też będę „za”. Ja takie rzeczy 

piętnuje, dla mnie to jest brak merytoryki, to jest nieprzygotowanie, to jest olewactwo. Nie wiem 

jak to inaczej nazwać. Bierzecie pieniądze i to niemałe za to, żeby reprezentować mieszkańców 

na sesji i przychodzicie kompletnie nieprzygotowani. Z marszu wchodzicie na sesję: „to co tu 

dzisiaj będziemy robić?” Aha, tylko mam napisane oświadczenie, że trzeba wotum nieufności 

burmistrzowi znowu dać, to jestem przygotowany, to mamy przemyślane. Ale za bardzo nie ma 

argumentów merytorycznych, to uderzymy w 2021 rok. Ja pamiętam wypowiedzi Pani Dominiki 

Woźniak. Pani Dominiko, co tu się zmieniło od zeszłego roku? Gdyby burmistrz nas tak nie 

atakował to ja bym była za. Tak ładnie Pan przedstawił, co w gminie się dzieje. Co się w tym 

roku zmieniło, Pani radna? Dostała Pani jakiś atak może na sesji absolutoryjnej? Czy 
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uderzyłem jakoś Panią? Co się zmieniło, że nagle postanowiła Pani zmienić zdanie? Kochani, 

zabierzcie głos, myślę, że to będzie bardzo ciekawe dla mieszkańców gminy Kleczew. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Panie burmistrzu, 

jeżeli chodzi o złośliwości, to Panu nikt nie dorówna. I po tym co Pan powiedział, jestem 

zachwycony, że głosowałem przeciwko wotum zaufania dla Pana.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Szanowni Państwo, wy na 

chwilę obecną sami wyłączyliście się z życia społecznego. Nie bierzecie udziału                                

w uroczystościach, nie przychodzicie na wydarzenia kulturalne organizowane przez naszą 

Panią dyrektor. Np. Dzień Samorządu Terytorialnego. Mnóstwo zacnych osobistości. Byli 

Radni Sejmiku Województwa, Radni Powiatowi, byli na prawdę znamienici goście. Kogo 

zabrakło? Zabrakło radnych Rady Miejskiej w Kleczewie. Kolejny przykład: otwieramy punkt 

ratownictwa medycznego. Przyjeżdżają posłowie, wszyscy się cieszą. Nie ma nikogo                        

z Samorządnych 2018. Wy się sami wyłączyliście z wielu inicjatyw gminnych. Mam nadzieję, że 

w przyszłym roku definitywnie mieszkańcy wyłączą was w ogóle z życia samorządowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Vice versa. Mam 

również taką nadzieję, że i Pana wyłączą. Natomiast jeżeli chodzi o uroczystość, która mówiła 

o samorządzie 4 czerwca to stwierdziliśmy, że nie ma sensu obchodzić uroczystości z kimś, kto 

chciał nas pozbawić mandatu radnego, który nam dali wyborcy. Dziękuję.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Panie Przewodniczący, czy 

zorganizowanie referendum jest przedsięwzięciem niezgodnym z prawem?  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Panie burmistrzu, 

proszę sobie odsłuchać to co mówiłem na sesji przed referendum. Nawoływałem, żeby 

mieszkańcy miasta brali udział  w referendum, bo to jest obywatelski obowiązek.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Zarzuca mi Pan teraz, że nie 

będzie Pan w jednym pomieszczeniu świętował Dnia Samorządu Terytorialnego z kimś, kto 

chciał was odwołać. Więc ja raz jeszcze przypominam, że to nie była moja inicjatywa tylko 

grupy referendalnej, czyli grupy mieszkańców. Referendum jest działaniem niezgodnym                 

z prawem, że Pan mi takie zarzuty stawia?  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Oczywiście Pan 

opowiada bzdury.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Ja tylko pytanie zadaję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Pan opowiada 

bzdury. Natomiast referendum jest najwyższą formą demokracji, jedną z najwyższych form 

demokracji. Natomiast Pan wtedy, w referendum, powinien zachować się neutralnie.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Dlaczego w takim razie, skoro 

to jest najwyższa forma demokracji, to Pan dzisiaj obrażony na mnie, głosuje po raz kolejny za 

nieudzieleniem wotum zaufania? Dlatego, że to się zadziało? Raz jeszcze przypomnę, nie               

z mojej inicjatywy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt.: Panie burmistrzu, 
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nie ma sensu na ten temat dyskutować. Powiedzieliśmy co mieliśmy powiedzieć. Ktoś jeszcze 

chce się odnieść?  

 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak, cyt.: Pan burmistrz zarzucił mi nieprzygotowanie do 

sesji. Nie było nikogo, kto tyle pytań by zadawał chyba. Ja Panu wytłumaczę dlaczego się 

wstrzymałem. Zapytałem, czy te uwagi, dotyczyły PERN-u. Tylko przy PERN-ie się 

wstrzymałem. Wiele osób pewnie wie, dlaczego. Ja tego nie będę na forum publicznym mówił, 

ale tylko się wstrzymałem, żeby uwzględnić lub nie uwzględnić ich uwag. Natomiast nad całą 

uchwałą, dotyczącą planu zagospodarowania przestrzennego, jak najbardziej jestem za.  
 

Na powyższym zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński ogłosił przerwę w obradach                 

o godz. 15.10, obrady wznowiono o godz. 15.18.  

 

Ad 7g) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 r.: 

1) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania 

budżetu Gminy Kleczew, sprawozdanie roczne z wykonania planów finansowych 

jednostek wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kleczew oraz sprawozdanie 

finansowe. 

2) Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński odczytał Uchwałę                          

Nr SO-7/0954/252/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej             

w Poznaniu z dnia 28 kwietnia 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Gminy i Miasta sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kleczew 

za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Powyższy dokument 

stanowi załącznik do protokołu.  

3) Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński 

zainicjował dyskusję nad sprawozdaniem finansowym oraz sprawozdaniem                        

z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 rok.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do zagospodarowania terenów 

wokół stadionu miejskiego w Kleczewie zapytał dlaczego mimo, iż w budżecie na ten 

cel przeznaczono 350.000,00 zł, zostało wydane niecałe 3.000,00 zł? 

Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że gmina na ten cel otrzyma 

dofinansowanie  z Lokalnej Grupy Działania. Dlatego też środki te musiały najpierw 

zostać wprowadzone do budżetu, aby później można było je wydatkować. 

      Na powyższym dyskusję zakończono.  

4) Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej 

Trzewiczyński zaproponował przeprowadzenie głosowania nad projektem uchwały        

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                              

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 rok. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/589/2023 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew        

za 2022 r.: 
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ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. 

Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, M. Łuczak) 

Ad 7h)  w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew                       

za 2022 rok: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie Wiesław Stolarski 

odczytał opinię w sprawie wykonania budżetu Gminy Kleczew za rok 2022 z dnia         

25 maja 2023 r., następnie poinformował, że powyższa opinia została opublikowana na 

platformie eSesja w celu zapoznania. Powyższa opinia stanowi załącznik do protokołu. 

2) Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński odczytał uchwałę 

nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 25 maja 2023 r.           

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew 

z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 r.  

3) Następnie, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Dariusz Michalak 

odczytał Uchwałę Nr SO-7/0955/243/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 czerwca 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii           

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew z tytułu wykonania budżetu za rok 

2022. Powyższy dokument stanowi załącznik do protokołu.  

4) Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew za 

2022 r., następnie zaproponował przeprowadzenie głosowania:   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVIII/590/2023 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. 

Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, M. Łuczak) 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski podziękował za udzielone 

absolutorium za 2022 rok. 

Ad 8. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński poinformował, że na listę 

uczestników wpisał się pan Andrzej Krysztofowicz, jednak jest nieobecny na sali obrad.  

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
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Ad 9. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek 

obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za udział i zamknął obrady LXXVIII sesji 

Rady Miejskiej w Kleczewie. 

 

 

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                         Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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